



BCT
銀聯集團

MediPoint™
Total Medical Care Solutions



憑券可以優惠價 HK\$8,350 享用家庭體檢套餐
(三人計劃-每人108項檢查) (價值: HK\$25,050)

Enjoy special offer at HK\$8,350 for Family
Health Screening Package
(3 members plan - Each person 108
checking items) (Value: HK\$25,050)

健康中心地址：香港九龍大角咀海帆道11號凱帆薈602室
Address: RM602, Hampton Loft, 11 Hoi Fan Road, Tai
Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

電話: 3162 0000
Contact No.: 3162 0000

條款及細則:

1. 優惠期至2019年12月31日。
2. 以上優惠只適用於新客戶。
3. 客戶必須於付款前出示此優惠券。
4. 此優惠不能與其他推廣優惠及折扣共同使用。
5. 此優惠不適用於轉介服務。
6. 每次惠顧只可使用優惠券一張。
7. 此券不能兌換現金及不設找贖。
8. 已購買的優惠項目不得轉讓。
9. 如有任何爭議，MediPoint保留一切修改之權利而不會作出任何通知。
10. 此優惠由MediPoint直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融有限公司或其連繫集團毋須承擔與MediPoint之產品質素、服務及此優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:

1. The Offer is valid till 31 December, 2019.
2. The Offer is only applicable to new customers.
3. Customers are required to present this coupon before settle the whole payment to enjoy this offer.
4. The Offer cannot be used in conjunction with other discounts or offers.
5. Medical referral service is not applicable to this offer.
6. Only one coupon can be used per transaction.
7. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given.
8. Purchased promotion items are not transferable.
9. In case of any disputes, the decision of MediPoint shall be final.
10. The above privilege offer is directly provided by MediPoint and is between it and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation or liability in connection with the product quality, services and this promotional offer by MediPoint.



BCT
銀聯集團

MediPoint™
Total Medical Care Solutions



憑券可以5折優惠(HK\$1,340)享用男士精選癌症健康檢查(價值：HK\$2,680)

Enjoy 50% off at HK\$1,340 for Tumor Marker Package (Male) (Value: HK\$2,680)

健康中心地址：香港九龍大角咀海帆道11號凱帆薈602室
Address: RM602, Hampton Loft, 11 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

電話：3162 0000
Contact No.: 3162 0000

條款及細則：

1. 優惠期至2019年12月31日。
2. 以上優惠只適用於新客戶。
3. 客戶必須於付款前出示此優惠券。
4. 此優惠不能與其他推廣優惠及折扣共同使用。
5. 此優惠不適用於轉介服務。
6. 每次惠顧只可使用優惠券一張。
7. 此券不能兌換現金及不設找贖。
8. 已購買的優惠項目不得轉讓。
9. 如有任何爭議，MediPoint保留一切修改之權利而不會作出任何通知。
10. 此優惠由MediPoint直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融有限公司或其連繫集團毋須承擔與MediPoint之產品質素、服務及此優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:

1. The Offer is valid till 31 December, 2019.
2. The Offer is only applicable to new customers.
3. Customers are required to present this coupon before settle the whole payment to enjoy this offer.
4. The Offer cannot be used in conjunction with other discounts or offers.
5. Medical referral service is not applicable to this offer.
6. Only one coupon can be used per transaction.
7. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given.
8. Purchased promotion items are not transferable.
9. In case of any disputes, the decision of MediPoint shall be final.
10. The above privilege offer is directly provided by MediPoint and is between it and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation or liability in connection with the product quality, services and this promotional offer by MediPoint.



BCT
銀聯集團

MediPoint™
Total Medical Care Solutions



憑券可以5折優惠(HK\$1,440)享用女士精選癌症健康檢查(價值：HK\$2,880)

Enjoy 50% off at HK\$1,440 for Tumor Marker Package (Female) (Value: HK\$2,880)

健康中心地址：香港九龍大角咀海帆道11號凱帆薈602室
Address: RM602, Hampton Loft, 11 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

電話：3162 0000
Contact No.: 3162 0000

條款及細則：

1. 優惠期至2019年12月31日。
2. 以上優惠只適用於新客戶。
3. 客戶必須於付款前出示此優惠券。
4. 此優惠不能與其他推廣優惠及折扣共同使用。
5. 此優惠不適用於轉介服務。
6. 每次惠顧只可使用優惠券一張。
7. 此券不能兌換現金及不設找贖。
8. 已購買的優惠項目不得轉讓。
9. 如有任何爭議，MediPoint保留一切修改之權利而不會作出任何通知。
10. 此優惠由MediPoint直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融有限公司或其連繫集團毋須承擔與MediPoint之產品質素、服務及此優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:

1. The Offer is valid till 31 December, 2019.
2. The Offer is only applicable to new customers.
3. Customers are required to present this coupon before settle the whole payment to enjoy this offer.
4. The Offer cannot be used in conjunction with other discounts or offers.
5. Medical referral service is not applicable to this offer.
6. Only one coupon can be used per transaction.
7. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given.
8. Purchased promotion items are not transferable.
9. In case of any disputes, the decision of MediPoint shall be final.
10. The above privilege offer is directly provided by MediPoint and is between it and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation or liability in connection with the product quality, services and this promotional offer by MediPoint.



BCT
銀聯集團

MediPoint™
Total Medical Care Solutions



憑券可以5折優惠(HK\$2,400)享用兒科檢查
(價值：HK\$4,800)

Enjoy 50% off at HK\$2,400 for Pediatric
Tests (Value: HK\$4,800)

健康中心地址：香港九龍大角咀海帆道11號凱帆薈602室
Address: RM602, Hampton Loft, 11 Hoi Fan Road, Tai
Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

電話: 3162 0000
Contact No.: 3162 0000

條款及細則:

1. 優惠期至2019年12月31日。
2. 以上優惠只適用於新客戶。
3. 客戶必須於付款前出示此優惠券。
4. 此優惠不能與其他推廣優惠及折扣共同使用。
5. 此優惠不適用於轉介服務。
6. 每次惠顧只可使用優惠券一張。
7. 此券不能兌換現金及不設找贖。
8. 已購買的優惠項目不得轉讓。
9. 如有任何爭議，MediPoint保留一切修改之權利而不會作出任何通知。
10. 此優惠由MediPoint直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融有限公司或其連繫集團毋須承擔與MediPoint之產品質素、服務及此優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:

1. The Offer is valid till 31 December, 2019.
2. The Offer is only applicable to new customers.
3. Customers are required to present this coupon before settle the whole payment to enjoy this offer.
4. The Offer cannot be used in conjunction with other discounts or offers.
5. Medical referral service is not applicable to this offer.
6. Only one coupon can be used per transaction.
7. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given.
8. Purchased promotion items are not transferable.
9. In case of any disputes, the decision of MediPoint shall be final.
10. The above privilege offer is directly provided by MediPoint and is between it and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation or liability in connection with the product quality, services and this promotional offer by MediPoint.